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Zápis 05/2024 ze zasedání obecního zastupitelstva 

v Bučině dne 10. září 2024 

 

 

Přítomni: Ing. Chaloupková Monika, Mgr. Kateřina Novotná, Bc. Vlasta Vostrčilová, Miroslav 

Lebeda, Jaroslava Voříšková, Jaroslav Teplý 

Zapisovatelka: Ing. Monika Chaloupková  

Ověřovatelé zápisu: Bc. Vlasta Vostrčilová, Jaroslav Teplý 

 

Program: 

1. Zahájení, zvolení zapisovatelky a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Informace o proběhlých investičních a kulturních akcích 

4. Svoz tříděného odpadu na papír 

5. Žádost o pokácení lípy na návsi před domem č.p. 18 

6. Lesní hospodářství – odkup pozemků 

7. Lesní hospodářství – povinnost zalesnění  

8. Stav obecní kanalizace 

9. Dotace – chodníky I. a II. Etapa 

10. Odstoupení od smlouvy 

11. Plánované akce 

12. Různé 

 

 

1. Zasedání zahájila starostka obce paní Mgr. Kateřina Novotná. Zapisovatelkou byla zvolena paní 

Ing. Monika Chaloupková, ověřovateli zápisu paní Bc. Vlasta Vostrčilová a pan Jaroslav Teplý (6 

hlasů pro) 

2. Zastupitelstvo schválilo program jednání. (6 hlasů pro) 
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3. Starostka obce informovala o proběhlých akcích (Vesnice roku, zahájení a ukončení letních 

prázdnin, instalace nového elektronického výpůjčního systému v obecní knihovně, průběh opravy 

místnosti v hostinci, přístřešek v hostinci, výlety, nový DA pro SDH, štěpkování, langošové 

odpoledne, snížení rychlosti v obci pro projíždějící nákladní automobily na 30 km/h do konce roku 

2024, do kdy platí objízdná trasa pro tato vozidla navážející materiál na stavbu dálnice).   

4. Starostka obce informovala občany, že bylo vyhověno žádosti o navýšení četnosti svozu 

tříděného odpadu (papíru). Svoz bude probíhat stejně jako u dalších tříděných odpadů 2x měsíčně. 

5. Zastupitelstvo projednalo žádost o pokácení lípy před domem č.p. 18. Lípu posoudila odborná 

firma a strom je zdravý a bezpečný. Na základě této informace zastupitelstvo zamítlo žádost o 

pokácení stromu a rozhodlo pouze o provedení zdravotního řezu stromu (zkrácení koruny) a 

bezpečnostní vazby kmene. (6 hlasů proti) 

6. Zastupitelstvo obce schválilo záměr obce odkoupit lesní pozemky parcelní číslo 1147, 1148, 

1149 za cenu 5,-- Kč/m2 (jedná se o holiny ve svahu). Starostka obce osloví v této záležitosti 

majitelku pozemků. (6 hlasů pro) 

7. Starostka obce informovala o zákonné povinnosti obce zalesnit pozemky parcelní číslo 1177 a 

1192 ve vlastnictví obce. Tyto pozemky jsou v katastrální mapě vedeny jako pozemky lesní. 

V současné době jsou však využívány jako orná půda. Zastupitelstvo vzhledem k umístnění sloupů 

vysokého napětí na těchto pozemcích s jejich zalesněním nesouhlasí a pověřilo starostku obce 

dalším jednáním s příslušnými úřady s cílem dosáhnout dohody o náhradní výsadbě lesního porostu 

na jiném, vhodnějším pozemku ve vlastnictví obce.  

8. Starostka obce informovala o provedeném čištění a monitoringu obecní kanalizace. Monitoring 

ukázal 8 problematický úseků, kde je potrubí v havarijním stavu. Starostka obce na základě 

doporučení oslovila specializovanou firmu Wombat, která po proběhlém šetření na místě samém 

připraví cenovou nabídku opravy těchto úseků metodou vyvložkování potrubí, aby nemuselo dojít 

k překopům komunikací v obci. 

9. Starostka informovala o doručení Rozhodnutí o přidělení dotace z MAS IROP na rekonstrukci 

chodníku ve směru od Cerekvice nad Loučnou až po budovu hostince ve výši 56 % celkových 

uznatelných nákladů (I. etapa). Rekonstrukce bude zahájena na přelomu října a listopadu 2024. 

Starostka pozve majitele nemovitostí podél rekonstruovaného chodníku k informační schůzce. 

Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo kompletní projektovou dokumentaci k II. etapě 

rekonstrukce a výstavby nového chodníku od hostince ke křižovatce u evangelického kostela a 

následně až po konec obce směrem na Javorník. (6 hlasů pro) 

10. Zastupitelstvo rozhodlo z důvodu nemožnosti dodržet termín ukončení prací o odstoupení od 

smlouvy s firmou Skanska týkající se rekonstrukce chodníku a o vypsání nového výběrového řízení 

na zhotovitele stavby. (6 hlasů pro) 
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11. Plánované akce: 

a)  pokácení staré jabloně u hasičské nádrže a výsadba nových, bezplodých stromů (ve spolupráci 

s mladými hasiči) 

b) zahájení jógy v úterý 17. září 2024 – srdečně zveme všechny další zájemce o cvičení 

c) výlet na Moravu 12. října 2024 – výlet do Lednicko-valtického areálu, prohlídka vinařství 

ANNOVINO v Lednici spojená s obědem, přejezd do Pavlova, večeře, volný program – možnost 

návštěvy sklípků, výstupu na Děvičky, krásné hřiště pro děti. 

d) divadelní představení 23.11. 2024 – spolek z Němčic – čertovská pohádka pro všechny generace 

12. Různé: 

- dokončení prací na přístřešku u hostince 

- oloupání klád na dětském pískovišti a jeho zakrytí 

- umístění nových odpadkových košů a koše na psí exkrementy na území obce 

 

 

 

Zapsala: Ing. Monika Chaloupková v.r.        Ověřovatel zápisu: Jaroslav Teplý v.r. 

 

  

_______________________________         ____________________________________ 

 

Starostka: Mgr. Kateřina Novotná v.r.  Ověřovatelka zápisu: Bc. Vlasta Vostrčilová v.r. 

 

 

______________________________ _____________________________________ 


